
Skolebestyrelsen Skolebestyrelsesmøde 
 

BEMÆRK 

Mødedeltagere:  

Merete Hrenczuk, Sabrina Vestergaard, 

Anders Grubach, Christina Nylandsted, Erla 

Samuelsen, Jakob Jørgensen, Abdallahi 

Deeq, Mette Espersen, Fiona Stagaard 

(elevrep.), Rasmus Radl (elevrep.), Carsten 

Boesen og Jens Baj Madsen 

Mandag d. 21/10-2024 

Kl. 17.00 - 19.00 

   

Afbud:  

Mødeleder: Penille Blicher Locker 

 

  

 

Dagsorden: Bilag/bemærkninger 

   

Punkt 1:  

Godkendelse af dagsorden  

 

 

Dagsorden godkendt 

Punkt 2: Efterretninger – nyt fra: (O) 20 min. 

- Eleverne: 

- Medarbejdere: 

a) Status på skolen – fra medarbejderside 

b) Øvrigt 

- Formanden: 

a) Henvendelser 

b) Øvrigt 

- Skolens ledelse: 

a) Ansættelse viceskoleleder – status og tidsplan 

b) Forældrehenvendelse – udeområdet – se bilag 

c) Status klasser og elever generelt 

d) Skolebestyrelseskontakt fra forældre – kun via Aula 

(persondatalov) 

e) Øvrigt nyt 

Elever: Kulturdag er blevet 

afholdt i udskolingen med 

stor succes. Med forskellige 

aktiviteter. Ferniseringen var 

sjov, god stemning. 

De har ansøgning ude 

omkring aktivitetsvogne. 

 

Medarbejdere: 

Der har været mange 

forskellige aktiviteter, så 

medarbejderne ser frem til 

en mere stille periode. 

Nu venter skole/hjem 

samtaler 

 

Formanden:  

Det kunne være fedt, hvis vi 

kunne få noget i det lokale 

blad ”Lokalbladet”  

 

Ledelsen: 

Vi har ansøgning til ny 

viceskoleleder ude, der har 

været mange interessante 

henvendelser.  

Forældrehenvendelse om at 

der er forældre der gerne vil 

hjælpe skolen med 

forbedringer. Men det er en 

skolebestyrelsesopgave at 

lave principper for hvad vi 

som skole kan/vil modtage af 

sponsorater. 

Jakob og Mette fra 

bestyrelsen deltager i en 

styregruppe sammen med 

ledelsen og forældre, der 

indkaldes til møde i 

november. 

Ledelsen har iværksat 

initiativer i klasser for at 

forbedre trivslen. Dette 



fortsætter vi med, og håbet 

er at komme tættere på med 

ansættelsen af en ny leder. 

 

Bramdrup Skoles løfteevne i 

forhold til socioøkonomi er 

over gennemsnittet. 

Når der tales 

eksamenskarakterer.  

 

Skolebestyrelsens 

mailadresser bliver fjernet, 

så fremadrettet bliver det 

kun gennem Aula man kan 

blive kontaktet. 

Dog bliver formandens 

nummer stående til eksterne 

og pressebrug. 

 

 

 

 

Punkt 3: ”Ibens” punkt (D) (40 min.) 

- Nyt fra det politiske 

- Spørgsmål og budskaber til og fra bestyrelsen 

- Den gode historie om Bramdrup Skole 

 

Frafalder da Iben ikke 

dukkede op 

Punkt 4: 2 Evaluering – skolebestyrelsen på 

forældremøder (D) (10 min) - Sabrina 

 

Det har givet god mening for 

de fleste at deltage på 

forældremøder. 

Der er flere forældre der 

undrer sig over at 

skolebestyrelsen ikke er 

repræsenteret ved 

specialcenteret. 

Man burde indkalde til 

skolebestyrelsens 

årsberetning hvert år. 

Det er rart at kunne fortælle 

om de principper 

skolebestyrelsen har 

vedtaget. 

Der skal træffes beslutninger 

om hvad der ske femafrettet. 

Dette besluttes til næste 

møde. 

 

Punkt 5: Principper på Bramdrup Skole – et overblik og 

prioritering – se bilag (A) (15 min) - alle 

 

Bestyrelsen skal have kigget 

på de principper der er på 

skolen. 

-underretning til hjemmet 

om elevernes udbytte af 

undervisningen. 

Jens undersøger om nogle af 

de ting der mangler i 

principperne findes andre 

steder. 

 



Der kigges på SFO 

principperne til december 

mødet. 

 

Punkt 6: Tilbagemelding – kriterier for socio/økonomisk 

tildeling – (10 min) (O) - Jens 

Jens følger op på forespørgsel fra sidste møde. 

 

Ud fra de socio/økonomiske 

kriterier kan Bramdrup skole 

visitere 40 elever, men pt 

visiterer vi 49 elever. 

Det er en udgift på 100.000 

kr. pr elev. Pr 2025 er prisen 

150.000 kr. 

 

Hvordan regner man tallet 

ud? 

Det socio/økonomiske index 

er udregnet fra 2023. Man 

undersøger hele distriktets 

potentiale. Også de elever 

der fravælger skolen. 

 

Punkt 7: Om specialcentret – v. Carsten (O) (20 min.) 

 

Oplæg 

Punkt 8: Evt. 5 min. 

 

Ingen  

 

(D)=Drøftelsespunkt 

(B)=Beslutningspunkt 

(O)=Orienteringspunkt 

 

På næste møde: Dialogpunkt med input til Jens: Hvordan gør vi en god skole (endnu) bedre? 


